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PROTOKÓŁ Nr 4/2020 

posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 1 lipca 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 1100 – 1230 

Prowadzący posiedzenie: radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – Przewodniczący 

Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 

Nieobecna - KORSZAK Alina 

 

Na posiedzeniu byli również obecni: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI 

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI przywitał również przybyłego 

na posiedzenie komisji Pana JANA MORDANIA – aktywnego mieszkańca gminy. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu Nr 3/2020 posiedzenia komisji w dniu 12 maja 2020 r.  

2. Zaopiniowanie materiałów na XVIII Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 

3 lipca 2020 r.: 

a) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok oraz debata nad 

raportem, 
b) Projekt  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania, 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok, 
d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 

2019 rok, 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 
f) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu 

Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok i I kwartał 2020 roku, 
g) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Klubie „Senior+” w miejscowości Łubin Rudołty w zakresie zadań własnych, 
h) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim, 
i) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny udziału 

nieruchomości od osób fizycznych, 

j) Projekt uchwały w sprawie użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 120, położonej w obrębie gruntów wsi Proniewicze, stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski, 
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k) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Hryniewicze Małe gm. 

Bielsk Podlaski, 
l) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych 

ścieków, 
m) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Wiejskiej Gminy Bielsk Podlaski przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski, 
n)  Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Ogrodniki. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt 1)  
- Do protokołu Nr 3/2020 posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Bielsk Podlaski w dniu 12 maja 2020 r.  uwag nie zgłoszono. Jego treść została zamieszczona 

na tabletach radnych. 

- Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu  XVII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

13 maja 2020 r.  

 

Do pkt 2a)  
Raport o stanie Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok - stanowi ZałącznikNr 3  do protokołu.  

Do raportu o stanie gminy uwagi zgłosili: 

Radny JERZY ONACIK 

- Radny stwierdził, że raport jest powierzchowny, z którego nic nie wynika. Zwrócił uwagę na 

ogromne zadłużenie gminy oraz brak informacji o Augustowie, która jest jedną z 

największych wsi w Gminie Bielsk Podlaski. Powiedział, że nie satysfakcjonują go 

odpowiedzi, jakie otrzymuje na pisma kierowane do Przewodniczącego Rady Gminy.  W 

raporcie nie ma informacji o programie rewitalizacji. Nic nie dzieje się z planem 

zagospodarowania przestrzennego pomimo, że minął już rok. Na terenie Augustowa 

ustawiono tablice, ale nie są podejmowane żadne czynności. Brak informacji o pozyskiwaniu 

funduszy zewnętrznych świadczy o niegospodarności gminy, nie wiadomo, czy takie 

działania nie są podejmowane, czy brakuje umiejętności w tym zakresie. Zdaniem radnego 

głównym źródłem wpływu pieniędzy do budżetu jest sprzedaż nieruchomości. 

 

Do zgłoszonych uwag odniósł się Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK: 

- Raport został sporządzony wg stanu na dzień 31 grudnia 2019 roku, przez co nie zawiera 

informacji o planowanych zamierzeniach; 

- Informacje o miejscowości Augustowo zawarte są tam, gdzie jest mowa o konkretnych 

działaniach. Chodniki we wsi nie były budowane w 2019 roku, stąd brak informacji w 

raporcie na ten temat;  

- Informacje n/t świetlic wiejskich są  zawarte w części dotyczącej budynków użyteczności 

publicznej; 

- Plan zagospodarowania przestrzennego jest na etapie procedury. Epidemia koronawirusa 

wstrzymała pewne działania. Jest propozycja przeprowadzenia konsultacji w formie on-line 

(omówił procedurę). Wg projektantki konsultacje mogą się odbyć na przełomie lipca i 

sierpnia br. Plan zostanie upubliczniony, a mieszkańcy poinformowani o konsultacjach; 

- Pozyskiwanie funduszy pozabudżetowych zostało szczegółowo opisane w części dot. 

inwestycji zrealizowanych – zakończonych oraz w sprawozdaniu z realizacji budżetu. 

Informacji zawartych w sprawozdaniu nie powiela się  w raporcie.  

Radny JERZY ONACIK 
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-  Zapytał o wpływy do budżetu gminy z tytułu przesyłu gazu. Skarbnik Gminy NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA poinformowała, że podatek będzie naliczany po zakończeniu realizacji  

inwestycji. 

-  Jakie są dotacje z budżetu państwa na utrzymanie cmentarza wojennego ? Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że jest to dotacja uznaniowa przyznawana na wniosek (raz na kilka lat). 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2b)  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski wotum zaufania  – 

stanowi Załącznik Nr 4  do protokołu.  

Zastrzeżeń nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna. 

 

Do pkt 2c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok stanowi Załącznik Nr 5  

do protokołu.   

Do projektu uchwały zastrzeżeń  nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2d)  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 2019 rok 
 - stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu. 

Do projektu uchwały zastrzeżeń  nie zgłoszono.  

 OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2e)  
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok - stanowi Załącznik Nr 7  do 

protokołu. Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA omówiła zakres wprowadzanych 

zmian. Poinformowała, że zmiany w dochodach i wydatkach przygotowano na podstawie 

pisma Wojewody Podlaskiego. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2f)  
Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu Gminy Bielsk 

Podlaski za 2019 rok i I kwartał 2020 roku  - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Zapytał o jednostki OSP nie prowadzące aktywnej działalności. Zasugerował podjęcie 

działań w kierunku wykreślenia tych jednostek z ewidencji. 

Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

- Wyjaśnił, że brak aktywności tych jednostek wynika z braku osób chętnych do działania w 

OSP, ale z czasem może się to zmienić. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Dodała, że OSP jest stowarzyszeniem, które rządzi się takimi samymi prawami jak inne 

stowarzyszenia, nie można ich zmusić do wykreślenia z ewidencji. Strażacy – ochotnicy z 

nieaktywnych jednostek liczą na to, że coś się jeszcze zmieni. Póki co, ze skromnym 

wyposażeniem, nawet bez samochodu strażackiego mogą uczestniczyć w akcjach 

ratowniczych. 

Informację przedstawi na sesji Przewodniczący Komisji Rewizyjnej WALENTY 
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GAŁUSZEWSKI.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2g)  
Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie 

„Senior+” w miejscowości Łubin Rudołty w zakresie zadań własnych - stanowi Załącznik Nr 9  do 

protokołu.   

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła zasady działania klubu, którego działalność jest 

przypisana do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Planowane zajęcia dla osób w wieku 

60+  będą trwały 10 godzin tygodniowo. Na organizację klubu Wojewoda Podlaski przyznał 

kwotę w wys. 150 tys. złotych. Odpłatność jest uzależniona od przyjętych w uchwale 

kryteriów. Pani Wójt omówiła te kryteria, zaznaczając, że w praktyce opłaty dla seniorów 

będą symboliczne. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Zwrócił uwagę na dosyć zagmatwany zapis projektu uchwały, na co Pani Wójt 

odpowiedziała, że w uchwale nie można operować kwotami, stąd taki zapis treści. Na prośbę 

radnego JERZEGO PACA poinformowała, że instruktor będzie prowadził zajęcia w 

wymiarze 10 godzin tygodniowo, więc nie będzie to zatrudnienie w pełnym wymiarze.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2h)  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim - stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że Statut Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej 

wymaga aktualizacji w związku z utworzeniem klubu „Senior+”. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2i)  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny udziału nieruchomości od osób 

fizycznych - stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu. Na prośbę radnego JERZEGO 

ONACIKA, który zapytał o infrastrukturę drogi, Wójt Gminy wyjaśniła, że chodzi o drogę 

wydzieloną na kol. Brańska, której szerokość wynosi 10 metrów, jest przejezdna i w miarę 

urządzona. Wszystkie zasady obowiązujące przy nieodpłatnym przejęciu drogi zostały 

spełnione.  

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2j)  
Projekt uchwały w sprawie użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 120, położonej w obrębie gruntów wsi Proniewicze, stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu.  

Radny JERZY ONACIK  

- Zapytał, dlaczego Rada podejmuje takie decyzje ? Myśliwi ustawiają ambony na polach bez 

pytania. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 
- Wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy umożliwienia myśliwym ustawienia ambony na 

nieruchomości będącej własnością gminy, dlatego też użyczenie części nieruchomości, o 
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czym mowa we wniosku, wymaga zgody właściciela, którym jest gmina. 

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2k)  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Hryniewicze Małe gm. 

Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 13  do protokołu.  

Na prośbę członków Komisji, którzy mieli wątpliwości co do zasadności nadania nazwy 

ulicy, Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała, że nadanie  nazwy ulicy w 

Hryniewiczach Małych było wolą mieszkańców. Jest to droga gminna z odrębną numeracją 

prowadząca do kapliczki. Przy drodze nie ma domów mieszkalnych.  

Innych uwag nie zgłoszono.  

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2l)  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych ścieków 

- stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej 

w Białymstoku zatwierdził ceny, które będą obowiązywały do 31 maja 2021 r. Na pytanie 

radnego JERZEGO BAJENY odpowiedziała, że jest to podwyżka. Wyjaśniła, że wydawane z 

budżetu gminy środki są dla mieszkańców ceną, natomiast dla gminy dopłatą do utrzymania 

sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Stwierdził, że dopłata do ścieków jest duża. Wyraził też swoje zadowolenie z efektów 

dobudowy dodatkowych zbiorników na wodę w hydroforni Rajsk. Aktualnie nie występują 

problemy z dostawą wody.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2m)  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji 

zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Wiejskiej Gminy 

Bielsk Podlaski przez Gminę Miejską Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 15  do 

protokołu.  

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Stwierdził, że przedstawiony radnym materiał jest „suchy” i nie wynika z niego, czy chodzi 

o uruchomienie nowych tras. Uchwała powinna być doprecyzowana, a miejscowości, do 

których zostanie uruchomiony transport – konkretnie nazwane. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała, że Pani Wójt wyjaśniła, że takie elastyczne brzmienie (bez wskazywania 

nazw miejscowości) daje furtkę do nie podejmowania nowej uchwały, jeśli pojawią się inne 

możliwości uruchomienia nowych linii MPK. O takich sytuacjach radni będą na bieżąco 

informowani. Aktualnie funkcjonują połączenia do Kotłów i Widowa oraz kol. Brańska. Co 

najmniej od roku czynione są starania o uruchomienia transportu do Augustowa. Potrzebne 

jest przygotowanie miejsca do zawracania autobusów. Ponieważ budownictwo mieszkaniowe 

rozwija się, więc nowe linie MPK są potrzebne. Pani Wójt dodała, że do zawarcia 

porozumienia niezbędne jest przyjęcie takiej właśnie uchwały. Bez zgody Rady Gminy Wójt 

nie może podpisać porozumienia z Miastem. 

Radny JERZY PAC 
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- Zapytał, czy wcześniej jeździł autobus MPK do Widowa ? 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Potwierdziła, że taka linia była wcześniej uruchomiona, ale porozumienia są czasowe i po 

upływie terminu należy je odnowić. Przedtem nie było potrzeby przyjmowania uchwały. 

Teraz dwie strony mogą zawrzeć porozumienie za zgodą Rad. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 2n)  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Ogrodniki - stanowi Załącznik Nr 16  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że zarządzenie wyborów przedterminowych w 

sołectwie Ogrodniki jest konsekwencją rezygnacji z pełnienia funkcji przez dotychczasowego 

sołtysa. Wybory mają się odbyć w terminie do 31 sierpnia 2020 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA – bez wniosków. 

 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących poruszono następujące sprawy: 

a) Radni zapoznali się z pismem z dnia 15 czerwca 2020 r. dotyczącym wniosku o 

zaprzestanie pobierania rocznych opłat za umieszczenie w pasie drogowym urządzeń 

nie związanych z użytkowaniem drogi. Chodzi o opłaty związane z wykonaniem przez 

mieszkańca gminy na własny koszt  przyłącza energetycznego do budynku. Po 

dyskusji Komisja uzgodniła, że Wójt Gminy wystąpi do Zakładu Energetycznego z 

zapytaniem o możliwość przejęcia umieszczonych  w pasie urządzeń przez PGE. 

Pismo w tej sprawie należy przekazać do wiadomości zainteresowanej. 

b) ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował, że mieszkańcy Nałóg pytają, czy 

będzie remontowana świetlica wiejska. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że potrzebny jest projekt remontu 

budynku. Opóźniające się prace mają związek z epidemią koronawirusa i 

ograniczonymi możliwościami wyjazdu pracowników w teren. Projekt będzie 

konsultowany z mieszkańcami. Pani Wójt  poinformowała, że w dniu jutrzejszym do 

Bielska przyjeżdża premier Mateusz Morawiecki, który wręczy samorządom powiatu 

bielskiego promesy dające możliwość ubiegania się o fundusz pomocy samorządowej, 

z którego mogą skorzystać wszystkie gminy w wysokości nie mniejszej niż 500 tys. 

złotych. Można je będzie wykorzystać do 2022 r. Pani Wójt podkreśliła, że kwota, 

jaka ma być przyznana gminie w wysokości 1.011.000,- zł jest dużym zastrzykiem 

finansowym dla gminy, który może być wykorzystany na inwestycje samorządowe, w 

tym również świetlice wiejskie.  

c) Radny JERZY PAC zapytał, na czym będzie polegała przebudowa oczyszczalni 

ścieków w Łubinie Kościelnym ? Mieszkańcy zgłaszają występowanie odoru i tzw. 

„cofki”. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA potwierdziła, że jest to problem, ale również 

mieszkańcy przyczyniają się do występowania tych niedogodności, poprzez 

niewłaściwe użytkowanie urządzeń kanalizacyjnych (wrzucanie do kanalizacji 

przedmiotów, które tam nie powinny trafiać). Wpływa to negatywnie na 

funkcjonowanie oczyszczalni. Aktualnie jest przygotowywany projekt dokumentacji. 

Obiekt będzie całkowicie przebudowany. Koszt inwestycji jest szacowany na około 5 

mln złotych.  Wniosek o dofinansowanie zostanie złożony po ogłoszeniu naboru 

wniosków na takie cele.  
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d) Radny JERZY PAC zapytał o budowę chodnika przy drodze powiatowej w Łubinie 

Kościelnym. Pani Wójt poinformowała, że na 2020 rok był planowany tylko projekt 

inwestycji. Radny zostanie poinformowany o jego przygotowaniu. 

e) Radny JERZY ONACIK zwrócił się z prośbą o: 

- Poinformowanie o stanie zaawansowania prac związanych z oświetleniem drogi we 

wsi Augustowo (do Pana Hermaniuka), czy były poniesione jakieś nakłady na 

przygotowanie projektu rozbudowy oświetlenia w tym kierunku; 

- Poinformowanie o możliwości odwodnienia drogi we wsi Augustowo (wg informacji 

radnego, na opracowanie projektu wydano 17.600,- zł), czy temat jest kontynuowany ? 

f) Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zapytał o możliwości 

ustawienia dodatkowego hydrantu we wsi Nałogi w związku z „wydłużaniem się” wsi 

w kierunku Baniek. RAISA RAJECKA zadeklarowała, że sprawdzi te możliwości, 

natomiast na pytania radnego Jerzego Onacika odpowiedź zostanie udzielona na 

piśmie.  

g) Radny JERZY BAJENA zapytał o budowę drogi do stacji kolejowej w Podbielu. Czy 

są czynione jakieś starania o ujęcie zadania w przyszłorocznym budżecie. Wójt Gminy 

RAISA RAJECKA powiedziała, że jeśli pewne zadania są już rozpoczęte, wówczas 

mogą pojawiać się konflikty interesów, Rozpoczęte zadania należy dokończyć. Podała  

przykłady takich zadań. Dofinansowując inwestycje realizowane przez powiat, trzeba 

zastanowić się na co stać budżet gminy, bo oprócz tego są jeszcze zadania własne. 

Pani Wójt opowiedziała się za kontynuowaniem prac rozpoczętych. ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, że powiat budował drogę w Rajsku bez 

dofinansowania. Wójt wyjaśniła, że teraz te środki trzeba będzie powiatowi oddać. 

Radny JERZY BAJENA poinformował, że przekonywał mieszkańców o 

niemożliwości realizowania jednocześnie dwóch inwestycji, co spowodowałoby 

odcięcie dojazdu do Dubiażyna. Jest jednak prośba o kontynuację inwestycji w 

przyszłym roku. RAISA RAJECKA poinformowała, że powiat będzie zabiegał o 

środki z samorządowego funduszu dróg.  

Radny JERZY BAJENA zgłosił potrzebę zwrócenia się do powiatu o oczyszczenie 

poboczy dróg powiatowych z wyrzucanych odpadów wielkogabarytowych. Wójt 

powiedziała, że może to być związane z kradzieżami rzeczy wystawianych przed 

posesjami  do odbioru (odpady wielkogabarytowe). Elementy odpadów, które mogą 

być przydatne były zabierane, natomiast pozostałe mogły być pozostawiane na 

poboczu drogi. Pani Wójt zaapelowała o wystawianie wielkogabarytów w dniu ich 

odbioru. W tym celu przesunięto godzinę odbioru do godz. 9.00.   

h) Radny JERZY ONACIK zapytał, czy na przełomie kwietnia i maja br. było 

organizowane we wsi Augustowo spotkanie z Podlaskim Zarządem Dróg 

Wojewódzkich ? Radny przypomniał, że prosił o informowanie go w sprawach 

Augustowa. Pani Wójt potwierdziła fakt spotkania, zaznaczając, że było to w czasie 

trwania epidemii koronawirusa. Spotkanie dotyczyło budowy chodnika. Nie było 

potrzeby zawiadamiania o spotkaniu sołtysa (i radnego). Zostały zachowane wszystkie 

procedury związane z obostrzeniami obowiązującymi w czasie epidemii. Na razie nic 

się nie dzieje w sprawie budowy chodnika. 

i) Radny JERZY PAC wypowiedział się krytycznie na temat organizacji w czasie 

epidemii przyjmowania  od sołtysów podatków zebranych od mieszkańców gminy. 

Sołtysi czekali przed urzędem około 3 godzin, przez co byli narażeni na 

niebezpieczeństwo. Skarbnik Gminy NADZIEJA SKOŁOWSKA nie zgodziła się z 

opinią radnego. Poinformowała, że wizyty sołtysów były dobrowolne i uzgadniane 

telefonicznie na określoną godzinę. Opóźnienie mogło się zdarzyć maksymalnie na 10 

minut. Wójt Gminy RAISA RAJECKA dodała, że w tym czasie stwierdzono 
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przypadek zakażenia koronawirusem w budynku, gdzie siedzibę ma Urząd Gminy, w 

związku z tym wprowadzono pewne ograniczenia w przyjmowaniu interesantów, 

którzy byli obsługiwani na parterze. Pracownicy Urzędu dzwonili do sołtysów z 

pytaniem, czy chcą zbierać wpłaty podatków i rozliczać się w Urzędzie Gminy o 

określonej godzinie. Zdarzało się jednak, że niektórzy przyjeżdżali 2 godziny 

wcześniej.  

Przewodniczący komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zaproponował w tej 

sytuacji rozważenie możliwości wprowadzenia obowiązku wpłacania należności 

podatkowych mieszkańców w formie elektronicznej na konta bankowe. 

 

Innych spraw nie zgłoszono. Na tym protokół zakończono. 

 

  

Protokołowała: 

/-/Insp. Ala Wawulska 

 

  

    

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

1. /-/TYMIŃSKI A. Grzegorz 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. /-/BAJENA Jerzy ………………………… 

 

3. /-/KORSZAK Alina …………………………. 

 

4. /-/ONACIK Jerzy ………………………… 

  

5. /-/PAC Jerzy ………………………… 

 

     

 


